

国际法研究

(双月刊)

二〇一七年第六期

(总第22期)

- 全球视角中的国际私法 [荷] 汉斯·范鲁著 张美榕译 吴 用校(3)
- 国际民事诉讼中滥用诉权问题浅析 沈 涓(53)
- 国际民商事争议解决中的禁止执行令制度研究 郭玉军 陈文璨(67)
- 欧洲联盟的《联合国海洋法公约》观
——基于早期实践初探 刘 衡(83)
- 承认的国际法 [法] 埃马纽埃尔·图尔姆-茹阿内著 朱明哲译(97)
- 《欧盟与加拿大全面经济贸易协定》对投资者诉国家争端解决机制的司法化
..... 叶 斌(115)
- 《国际法研究》2017年总目录 (127)

CONTENTS

The Global Horizon of Private International Law

..... [*Dutch*] *Hans van Loon* Translated by *Zhang Meirong*, Proofread by *Wu Yong* (3)

Analysis of the Abuse of Procedural Rights in International Civil Procedure *Shen Juan* (53)

The Research of Anti-enforcement Injunctions in the Settlement of International Civil and

Commercial Disputes *Guo Yujun and Chen Wencan* (67)

European Union's Approach to the United Nations Convention on the Law of the Sea

——An Observation Based on Its Early Practice *Liu Heng* (83)

The International Law of Recognition

..... [*France*] *Emmanuelle Tourme-Jouannet* Translated by *Zhu Mingzhe* (97)

Judicialization of Investor-State Dispute Settlement in the EU-Canada Comprehensive

Economic and Trade Agreement *Ye Bin* (115)

Composite Catalog, 2017 (127)